
Protokół Nr 33/21 z Sesji Rady Gminy Tuplice, 

 która odbyła się 30 września 2021 roku 

 

Ad 1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz o godzinie 930 otworzył obrady  

XXXIII Sesji Rady Gminy Tuplice. Przewodniczący Rady powitał serdecznie wszystkich 

radnych, sołtysów, Panią Wójt, Pana Zastępcę Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Pana 

Kierownika Posterunku, Pana Mecenasa z kancelarii prawnej, Panią z obsługi rady i Pana 

Informatyka. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu rady bierze udział  

13 radnych i że obrady są prawomocne.  

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą obrady są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja z obrad jest 

dostępna w sieci internet, natomiast nagrania z sesji zamieszczane są na stronie internetowej 

gminy Tuplice i w BIP. Uczestnicząc w obradach sesji Rady Gminy Tuplice wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych. 

Ponadto Przewodniczący Rady poprosił o zachowanie szczególnej ostrożności, nie zbliżania 

się do siebie, nie prowadzenia rozmów w kuluarach, a także o używanie maseczki zakrywając 

usta i nos. 

 

Ad 3. Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – odczytał proponowany porządek obrad,  

a następnie poprosił o zgłaszanie ewentualnych wniosków.  

 

Wójt Gminy Katarzyna Kromp – wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały, tj. w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na obszarze gminy Tuplice i przekazania go do zaopiniowania, jako punkt 13g. 

 

W związku z brakiem innych wniosków Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz 

poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski. 



Wniosek Pani Wójt został przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz odczytał porządek obrad po 

zmianach, który przedstawiał się następująco: 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej. 

6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2021 r. 

9. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w I półroczu 2021 r. 

10. Informacja nt. oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych Wójtowi. 

11. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2021 r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/137/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 

30 listopada 2020 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 

rok, 

b) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających 

dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy, 

c) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektów 

statutów sołectw Gminy Tuplice, 

d) w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Tuplice, 

e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice, 

f) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021, 

g) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

obszarze gminy Tuplice i przekazania go do zaopiniowania. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad z poprawkami udział wzięło 13 radnych. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski. 



 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

Ad 3.  Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że protokół był 

do wglądu, a w terminie przewidzianym w statucie żaden z radnych nie zgłosił wniosku  

o sprostowanie lub uzupełnienie protokołu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII sesji rady gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Smyk 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz stwierdził, że protokół z XXXII Sesji Rady 

Gminy został przyjęty większością głosów. 

 

Ad 4. Informacja na temat bieżącej pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, a następnie zapytał się Pani Wójt czy 

chciałaby dodać coś do przedstawionej informacji. 

 

Pani Wójt – poinformowała radnych, że dyrektorkom placówek oświaty została przedłużona 

umowa o pracę na rok, w przyszłym roku będą ogłoszone konkursy, następnie przedstawiła 

informację o spotkaniu z Nadleśnictwem w sprawie sieci kanalizacyjnej na ulicy Ogrodowej, 

o spotkaniu z Lokalną Grupą Działania Grupa Łużycka w sprawie oceny wniosków,  

o spotkaniu w GIOŚ w Warszawie w sprawie hałdy odpadów, o spotkaniu z firmą Kontrakt  

w sprawie modernizacji dróg gminnych, a także o spotkaniu z Wójtem Trzebiela  

i Burmistrzem Jasień w sprawie drogi wojewódzkiej nr 294. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał się czy któryś z radnych chce o coś dopytać? 

 



Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – dopytał o spotkanie  

z Nadleśnictwem w sprawie kary dla Gminy Tuplice dot. sieci kanalizacyjnej oraz konkursu 

na stanowisko dyrektora placówek oświaty – Pani Wójt odpowiedziała, na zadane pytania. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – dopytał się  

o remont ulicy Mickiewicza w Tuplicach – Pani Wójt odpowiedziała, na zadane pytanie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk  – zapytał się czy będą wyciągnięte 

konsekwencje wobec osoby, przez którą gmina ma płacić karę finansową dla Nadleśnictwa  

i dopytał się o ocenę dyrektorek placówek oświatowych – Pani Wójt odpowiedziała, na 

zadane pytania. 

 

W związku z brakiem innych pytań przewodniczący rady gminy zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 5. Informacja Wójta na temat podjętych działań w związku z przyjęciem sprawozdań 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych, że  

w materiałach otrzymali pisemną informację Pani Wójt, następnie zapytał czy ktoś z radnych 

chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 6. Informacja na temat bieżącej pracy Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – przedstawił swoją informację na temat 

bieżącej pracy przewodniczącego w okresie międzysesyjnym, a następnie zapytał się czy ktoś  

z radnych chce zabrać głos do przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 7. Informacja z prac komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił prowadzącą wspólne 

posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie 

informacji z prac komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – przedstawiła informację ze wspólnego  

16 posiedzenia Komisji Finansów i Komisji Społecznej, które odbyło się 28 września br. 

Pisemna informacja znajduje się w dokumentacji z przeprowadzonej Sesji. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał się czy ktoś z radnych chce zabrać głos do 

przedstawionej informacji. 



 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zamknął powyższy punkt. 

 

Ad 8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poprosił przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie informacji z przeprowadzonych kontroli w I półroczu 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował, że w I półroczu 

2021 r. komisja odbyła siedem posiedzeń, a radni po zakończonych kontrolach zostali 

zapoznani z ich wynikach, a wnioski i zalecenia zostały przyjęte przez głosowanie nad nimi. 

 

Ad 9. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Tuplice przyjętych w I półroczu 2021 r.  

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Weronikę Olejniczak-Kasprów – 

sekretarz gminy. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że uchwały są 

realizowane zgodnie z podjętymi zapisami, a niektóre uchwały zostaną zrealizowane do końca 

bieżącego roku. 

 

Ad 10. Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych i pracowników podległych 

Wójtowi. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – przedstawiła radnym informację na temat 

złożonych oświadczeń majątkowych przez pracowników podległych Wójtowi. Pisemna 

informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – przedstawił radnym informację na temat złożonych oświadczeń 

majątkowych przez radnych, jednocześnie poinformował, że informacja z Urzędu Skarbowego 

jeszcze nie wpłynęła i zostanie przedstawiona na następnej sesji. Pisemna informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11. Sprawozdanie z realizacji budżetu za I półrocze 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali powyższą 

informację, a następnie poprosił o komentarz Panią Anetę Kamińską-Prenetę – skarbnik 

gminy. 

 

Skarbnik Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że informacja 

szczegółowo została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej. Poza tym Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze wydało  

w tej sprawie pozytywną opinię. 



Ad 12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – poinformował, że zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym interpelacje i zapytania skierowane do Wójta Gminy składane są na piśmie do 

przewodniczącego rady i na dzień dzisiejszy wpłynęła jedna interpelacja.  

 

Ad 13. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXVII/137/20 Rady Gminy Tuplice z dnia  

30 listopada 2020 r. w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana Jacka Krawczyka. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – poinformował radnych, że projekt 

uchwały szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów  

i Komisji Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/176/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr 

XXVII/137/20 Rady Gminy Tuplice z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 



 

b) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających 

dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały sekretarz Panią Weronikę Olejniczak-

Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie, 

zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/177/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek 

mieszkaniowy. 

 

c) w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących projektów 

statutów sołectw Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały sekretarz gminy Panią Weronikę 



Olejniczak-Kasprów. 

 

Sekretarz Pani Weronika Olejniczak-Kasprów – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/178/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących projektów statutów sołectw Gminy Tuplice. 

 

d) w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Ilonę Maj – inspektor. 

 

Inspektor Pani Ilona Maj – poinformowała radnych, że projekt uchwały szczegółowo został 

przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji Społecznej,  

a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 



 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/179/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Tuplice. 

 

e) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Tuplice 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – poinformowała radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i zaopiniowała go pozytywnie, 

zatem wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Jacek Krawczyk, 

Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, Małgorzata 

Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Arkadiusz Kowalski 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta większością głosów i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/180/21 

Rady Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Tuplice. 

 

f) w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Panią Anetę Kamińską-Prenetę – 

Skarbnik gminy. 

 

Skarbnik gminy Pani Aneta Kamińska-Preneta – przedstawiła projekt uchwały informując 

radnych o wprowadzonych zmianach w budżecie na 2021 rok.  

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca rady gminy Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja 

Finansów, a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały, wnoszą  

o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 



Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/181/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2021. 

 

g) sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

obszarze gminy Tuplice i przekazania go do zaopiniowania 

 

Przewodniczący Rady – poinformował radnych, że w materiałach otrzymali projekt uchwały, 

a następnie poprosił o komentarz do projektu uchwały Pana Krzysztofa Kościukiewicza – 

Zastępcę Wójta. 

 

Zastępca Wójta Pan Krzysztof Kościukiewicz – poinformował radnych, że projekt uchwały 

szczegółowo został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Finansów i Komisji 

Społecznej, a podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Opinie komisji stałych: 

 

Przewodniczący Rady – poprosił prowadzącą wspólne posiedzenie Komisji Społecznej  

i  Komisji Finansów Panią Danielę Rudak o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Daniela Rudak – poinformowała, że Komisja Finansów,  

a także Komisja Społeczna pracowała nad projektem uchwały i wnosi o przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały, ale w związku  

z brakiem pytań odczytał projekt ww. uchwały, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Borowski, Krzysztof Jagodzki, Ryszard Jasiński, Piotr Kisiela, Arkadiusz Kowalski, Jacek 

Krawczyk, Mirosława Kromp, Sylwester Mazurkiewicz, Mirosława Nazaruk, Daniela Rudak, 

Małgorzata Smyk, Andrzej Szarlej, Ryszard Tułacz 

NIEOBECNI (2) 

Wioletta Bilińska, Zdzisław Nowakowski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymała numer: Uchwała Nr XXXIII/182/21 Rady 

Gminy Tuplice z dnia 30 września 2021 roku w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze gminy Tuplice i przekazania go do 

zaopiniowania. 



 

Ad 14.  Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Pan Sylwester Mazurkiewicz – poinformował radnych o przychodzącej 

do Rady korespondencji, w tym o podziękowaniach dla Rady od SCYT-u i Szkoły 

Podstawowej im. T. Kościuszki w Tuplicach. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Ryszard Jasiński – poprosił o sprawdzenie dwóch 

separatorów przy Al. Wojska Polskiego w Tuplicach – Pani Wójt poprosiła o zgłoszenie 

powyższej sprawy Kierownikowi Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

Radna Pani Mirosława Kromp – zapytała się kiedy zostaną przycięte drzewa od posesji nr 21 

do posesji nr 27 w Nowej Roli – Pani Wójt odpowiedziała radnej, że sprawa ta została 

zgłoszona operatorowi. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jacek Krawczyk – podziękował za modernizację 

drogi gminnej przy ul. 9 Maja i poprosił, aby próg zwalniający został z powrotem 

zamontowany, następnie zapytał się o tryb rozpatrzenia pisma mieszkańców w sprawie 

oczyszczalni ścieków i jakie drzewa mają zostać posadzone, aby maskować zapach  

z oczyszczalni ścieków – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że próg zostanie z powrotem 

zamontowany, pismo w sprawie oczyszczalni ścieków nie zostało potraktowane jako petycja, 

została wysłana z Urzędu odpowiedź do Wnoszącego, a w planach jest posadzenie wierzby, 

która szybko rośnie. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Szarlej – zgłosił potrzebę 

wycięcia starego drzewa przy placu zabaw w Chlebicach – sprawa zostanie przekazana 

Kierownikowi Referatu ds. Gospodarki Komunalnej. 

 

Radny Pan Arkadiusz Kowalski – zapytał się o segregację odpadów na cmentarzu, kiedy 

zostanie wprowadzona, a także kiedy zostanie wyrównana ścieżka rowerowa do Cielmowa – 

Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że została wywieszona informacja o tym na cmentarzu, 

ale ludzie nie segregują odpadów, nie jest to łatwe przy takich obiektach. Natomiast poprawa 

nawierzchni ścieżki rowerowej planowana jest w przyszłym roku. 

 

Radny Pan Jan Borowski – zwrócił się z prośbą o częstsze patrole policji w Tuplicach,  

w części ulicy Parkowej, ponieważ kierowcy nie przestrzegają prędkości, a także poprosił  

o posprzątanie byłego cmentarza przy ulicy Leśnej – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że to 

pracownicy Referatu odnaleźli ten cmentarz i go posprzątali.  

 

Radny Pan Krzysztof Jagodzki – zapytał się o termin modernizacji oświetlenia ulicznego  

w Grabowie – Pani Wójt odpowiedziała radnemu, że niebawem ruszą prace, sołtys zostanie 

poinformowany o terminie. 

 



Na koniec Pani Wójt – poinformowała radnych o terminach odbioru gabarytów w gminie 

Tuplice w październiku br. 

 

Ad 14. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

Na skutek wyczerpania się porządku posiedzenia Przewodniczący Rady – Pan Sylwester 

Mazurkiewicz o godz. 1239 zamknął obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Tuplice VIII Kadencji. 

Nagranie z XXXIII Sesji Rady Gminy dostępne jest pod adresem:  

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady 

 

Ilona Maj       Sylwester Mazurkiewicz 

 

 

 

 

 

http://www.bip.tuplice.pl/?bip=1&cid=99&bsc=N

